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Närvarande:  

Anton Domby  Ordförande 

Andrea Johansson Vice ordförande 

Robin Nilsson Ekonomiansvarig 

Marie Theander Kommunikationsansvarig  

Fabian Svanberg  Projektansvarig  

Hanna Johansson Fastighetsansvarig  

Henrik Simonsson Näringslivsansvarig  

Hampus Sjöblom  Utbildningsansvarig  

Cornelia Biller Marknadsföringsansvarig 

Felicia Thiers Eventansvarig  

 

Adjungerande: 

Ayan Qazi Examen - Anslöt 18.04 Lämnade 18:11 

 

 

 

 

 

1. Mötet öppnar  Anton Domby öppnade mötet. 

 

2. Fastställande av röstlängd  10 röstberättigade. 

 



3. Mötesfunktionärer  Anton Domby valdes till  

mötesordförande. 

Marie Theander valdes till sekreterare.  

Cornelia Biller & Hampus Sjöblom  

valdes till justerare tillika rösträknare. 

 

4. Adjungerande  -  

 

5. Fastställande av dagordning Fastställdes. 

 

6. Prestentationsrunda  -  

 

Ayan Qazi anslöt 18:04 

 

7. Föregående mötesprotokoll  Lades till handlingarna. 

 

8. Projektledare informerar Fabian informerade att projektgruppen  

för vårbalen satt igång sitt arbete. 

Introduction Week har fått in ytterligare 

4 ansökningar. 

 

Ayan informerade att hon fortfarande 

väntar på en del ansökningar till 

examen. Institutionerna håller på att ta 

beslut gällande bankett och ceremoni.  

 

Ayan Qazi lämnade 18:11 

 

9. Diskussion: Vårtacksittning och övriga   

Event under VT2021 Felicia föreslog att styrelsen ska  



diskutera hur Agoras planerade event

ska genomföras i enighet med den nya 

pandemilagen. Styrelsen diskuterade 

saken.  

 

10.  Diskussion: Projekt och Covid 19 Fabian föreslog att hjälpa projekten  

med specifika riktlinjer gällande 

COVID-19. Styrelsen beslutade att all 

verksamhet skall tills vidare ske digitalt 

samt att ta fram specifika riktlinjer som 

projektgrupperna kan följa. 

 

11.  Information: Helsingborgs  

Studentforum (HSF) Anton informerade om att HSF planerar  

digital nätverksträff samt att utveckla 

Söderscen i Helsingborg. 

 

 

12.  Diskussion: Samhällsvetarbalen  Anton informerade om  

Samhällsvetarkårens planerade bal som  

kommer ske digitalt. Styrelsen föreslogs 

diskutera hur Agoras medlemmar ska 

delta på distans.  

 

Felicia lämnade 18.49 

 

13.  Diskussion: Mål för 2021 Andrea föreslog en diskussion gällande  

styrelsens mål för resten av året. Mötet 

diskuterade förslag på mål. 

 



 

 

14.Övriga frågor - 

 

15.Mötet avslutas 19.03 

 

 


